
Общински съвет гр.Полски Тръмбеш  Мандат 2023-2027   Протокол №14/08.09.2024 г. 

 

П Р О Т О К О Л  

№ 14 

 

Днес, 08. 09. 2024г. от 10.30 часа в заседателната зала на Общински съвет Полски 

Тръмбеш  се  проведе Тържествено заседание на Общински съвет Полски Тръмбеш. 

Присъстваха 16 общински съветника, отсъства 1- Махмуд Юмеров.  На заседанието 

присъстваха Георги Чакъров- Кмет Община Полски Тръмбеш, Росен Русанов – Зам.кмет 

Община Полски Тръмбеш, Назиф Кадир – Зам.кмет Община Полски Тръмбеш, 

Красимира Великова – Секретар Община, кметове на населени места, служители на 

общинска администрация, Даниел Панов – Кмет Община Велико Търново.  

Маринета Йорданова –Уважаеми г-н Чакъров, г-н Русанов, г-н Кадир, г-жо Великова, 

уважаеми общински съветници, кметове на населени места, общинска администрация, 

уважаеми г-н Панов, уважаема г-жо Лечева, уважаема делегация от Община Герла-

Румъния, дами и господа жители и гости на Община  Полски Тръмбеш. Откривам 

тържественото заседание на Общински съвет Полски Тръмбеш. 

 След установяване на необходимия кворум, Председателят на ОбС - Маринета 

Йорданова  предложи следния: 

 
ПРОЕКТ  ЗА  ДНЕВЕН  РЕД: 

 
1. Удостояване със званието „Почетен гражданин на Полски Тръмбеш“-  

Весела Николаева Лечева.              

 

 Вносител: Георги Чакъров – Кмет на Община Полски Тръмбеш 

Вносител: Маринета Йорданова  – Председател на Общински съвет        

Полски Тръмбеш 

 
 

След прекратяване на дебатите и гласуване с 16 гласа “за” дневният ред бе 

приет. 

 
ПО ТОЧКА ПЪРВА: Удостояване със званието „Почетен гражданин на Полски 

Тръмбеш“-  Весела Николаева Лечева. 

 Маринета Йорданова Председател Общински съвет Полски Тръмбеш докладва 

предложението /приложено към протокола/.  

Николинка Генова – Нач. отдел „СП, О и К“ представи кратка биография на Весела 

Николаева Лечева. 

Председателите на всички ПК - ПК по „БиФ”, ПК по „ИВОС”,  ПК по „МСНУРП”, 

ПК по „УТ”, ПК по „ЗСД”, ПК по Образование и наука”, ПК по” Приватизация и 

следприватизационен контрол” - докладват становищата на всички постоянни 

комисии /приложено към протокола/. 

След прекратяване на дебатите се премина към поименно гласуване на 

предложението на Кмета на Общината и Председателя на ОбС .                            

 1.Васил Маринов Василев – „за“                                                                              

2. Васка Атанасова Крумова -“за”                                                                                 

3. Габриела Искренова Станчева – „за“                                                                                 

4. Георги Семов Иванов -“за”                                                                                 

5. Емил Денчев Енчев - „за“                                                                                                                                                                 
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6. Иван Петров Иванов -“за”                                                                                 

7.Красимир Йорданов Кирилов –„за“                                                                                 

8.Лъчезар Павлов Иванов -“за”                                                                                 

9.Маринета Тодорова Йорданова -“за”                                                                                 

10.Стоян Миленов Ангелов – „за“                                                                                 

11.Махмуд Сабриев Юмеров- отсъства                                                                                                                                                             

12.Милен Михайлов Михов- „за“                                                                                

13.Светлин Димитров Гърбузанов – „за“                                                                                

14.Сергей Маринов Янков -“за”                                                                                 

15.Силвия Стоянова Йорданова -“за” 

16.Снежанка Тодорова Стефанова- „за“        

17.Стефан Венков Спасов - „за“                                                                                

 

 

ГЛАСУВАЛИ: 

„за” – 16 

„против”- няма 

„въздържали се” – няма 

и се взе следното  

 

РЕШЕНИЕ   № 150 

 

 На основание чл.21, ал.1, т.22 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, във връзка с чл.25, т.1 от Наредбата за символиката, знаците, отличията и 

наградите на Община Полски Тръмбеш, Общински съвет Полски Тръмбеш реши: 

 

Удостоява със званието 

„ПОЧЕТЕН ГРАЖДАНИН НА ПОЛСКИ ТРЪМБЕШ"  

Весела Николаева Лечева 

 

 

Маринета Йорданова: Г-жо Лечева, заповядайте да положите подпис в Книгата за 
почетните граждани. 

Маринета Йорданова: Даде думата на г-жа Весела Лечева. 

Весела Лечева: Уважаеми г-н кмет на Полски Тръмбеш, уважаеми господин кмет на 

Община Велико Търново, уважаеми съветници, скъпи гости за мен е изключителна чест 

вашето призвание днес, вашето решение. Получавала съм много награди, много отличия 

през моя живот, но това е един от най-ценните. Един от най-вълнуващите ми дни, 

защото знам, колко усилия, знам колко безсънни нощи коства на всеки един от вас да 

допринесе за развитието, състоянието на своя роден град. Моята дълга спортна кариера 

ме научи да си поставям високи цели, да мечтая смело, да се боря винаги да достигам 

върха, да имам каузи, които да отстоявам и да не се притеснявам, че трябва да се 

трудиш за тях всеки ден и да ги отстояваш. Това, разбира се ми даде възможности в 
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моята дълга политическа кариера, по същия начин да подхождам поставяйки си високи 

цели, да мечтая както казах смело и да дам всичките си възможности за 

благосъстоянието, за развитието на всеки един град в България. И когато слушам химна 

на България винаги се изпълвам с чуството на гордост, вълнение и най-вече любов към 

нашата родина и знам, че дори и малко да направя днес, това ще бъде за България, това 

ще бъде за нашита деца. Моето най-голямо желание е да дам път и възмостности за 

младите на България. Знам колко са важни инвестициите в спорта, знам колко са важни 

всички усилия нашите деца утрешния ден да бъдат успешни български граждани, но 

спорта може да им даде и много възможности. Може да им даде образование, 

възпитание, може да им даде най-вече здраве. Това за мен е била една от най-големите 

ми мечти. Дълги години с кмета на Община Полски Тръмбеш г-н Чакъров, сме 

обикаляли спортния комплекс. Мислили сме най-различни варианти, как да бъдат 

възстановени тези спортни съоръжения, как още веднъж да започне да функционират по 

начина, по който са били и преди години. Чувах отзиви и от президентите на 

федерациите по плувни спортове, президентите на федерацията по водна топка, колко 

лагери навремето е имало, колко състезания е имало тук в Полски Тръмбеш. 

Недоумявах как 30 години от новите промени, да не можем да намериме възможност да 

възстановиме плувния комплекс и да дадем отново живот именно за състезания, лагери, 

за отдих, за развлечение. И разбира се, когато станах за последно министър в 

служебното правителство на Гълъб Донев, казах, че трябва да дам начало отново на този 

плувен комплекс. Защото знам, колко е важно в малките общини, да насочиш усилия, да 

насочиш инвестиции, защото големите и богати общини, ще намерят средства, ще 

намерят спонсори, но при малките градчета е много трудно, а знам колко талантливи 

деца растат в целия край, в цяла България. Трябва да им дадем шанс. Много се радвам, 

изключително съм развълнувана от това, че днес когато открихме плувния комплекс, 

видях изключително модерно ново съоръжение, което съм сигурна, че ще даде 

възможност на много от нашите млади хора да го използват и да отделят свободното си 

време именно вътре в него. Разбира се, предстои дълъг път за да гонапълним с живот 

този плувен комплекс, но аз ви казвам, че това няма да са последните усилия към 

Община Полски Тръмбеш и това отличие няма да сложи край на нашата връзка. Много 

може би се питат защо точно на Полски Тръмбеш станах почетен граждани, не съм от 

Полски Тръмбеш, но моята майка е от тук, половината ми род е от тук, детството ми е 

минало в Полски Тръмбеш и се чувствам част от вас. Това няма да остане последното 

мое усилие към Полски Тръмбеш, считайте ме за ваш вечен приятел. Благодаря ви, от 

сърце за вашето призвание, за вашите гласове днес. 

Маринета Йорданова: Уважаеми дами и господа, заповядайте на площад 

„Възраждане“ в 18.30ч., където официално ще връчим почетния знак на нашия почетен 

гражданин. Благодаря ви. 

 
 

След изчерпване на дневния ред Председателят на Общински съвет Полски 

Тръмбеш  Маринета Йорданова закри заседанието. 

   

 

 
 

Протоколирал:     Председател на ОбС: 

   /Й.Иванова/                  /Маринета Йорданова/ 
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